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Motion från Socialdemokraterna i Tingsryds kommun  

 
Utvärdera sammanslagningen av fastighetsavdelningen med 
Tingsrydsbostäder AB 
 
Den 25 oktober 2012 beslutade kommunfullmäktige att kommunens fastighetsavdelning skulle 

slås ihop med Tingsrydsbostäder AB. 

Beslutet föregicks av en utredning där man såg flera fördelar med en sammanslagning. 

Exempelvis samordning kring jour och maskinutnyttjande, samlad överblick över avtal, 

underhålls- och energiåtgärder samt samlandet av liknande kompetenser under ett tak inom 

kommunkoncernen.  

Mot bakgrund av att det nu gått drygt 10 år sedan organisationsförändringen och att det 

återkommande varit diskussioner kring förvaltningsavtalet mellan Tingsryds kommun och 

Tingsrydsbostäder AB är det lämpligt att en utvärdering görs. Utvärderingen bör belysa de 

ekonomiska konsekvenserna för kommunen samt i den mån det är möjligt hur 

organisationsförändringen påverkat kommunens verksamheter och medarbetarnas uppfattning.   

 

Med anledning av ovanstående yrkas: 

1. Att en utvärdering av sammanslagningen av fastighetsavdelningen med Tingsrydsbostäder AB 

görs. 

 

Magnus Carlberg (S) 

  


